
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 16.08.2021 
 

Mødedato 

16.08.2021 

 

Mødested/lokale 

Strandgade 2E 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Anne Gulbech Rasmussen, Jens Ove Dalby, Majbritt Skov Christensen, Maria Størup,  Torben 

Steenholdt, Jeppe J Moos 
Fraværende  

Thomas Brandt Pasgaard, Palle Laursen, Jeanette Irene Hansen, Pernille Bruun Ganzel Jensen 

 
Dato 

24.08.2021 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra møderne 

den 16.6.2021 og 

28.6.2021 

 

 

3. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torben Steenholdt var ordstyrer. 

 

 

Referaterne blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Formand: 

Der var intet nyt fra formanden 

 

Elevrådet: 

Der er ikke valgt elevråd for dette skoleår endnu. 

 

Ledelse: 

Skoleåret startede med en tragisk hændelse, da en pige i 8. klasse var afgået ved 

døden 2 dage inden skolestart. Første skoledag blev eleverne i udskolingen 

orienteret og skolens psykolog stod hele dagen til rådighed fordi elever, der 

havde behov for en snak. Alle forældre blev orienteret på AULA. 

På Afd. Damhaven havde en elev mistet sin mor i løbet af sommerferien. 

I begge tilfælde blev sorgplanen fulgt. 

 

Bestyrelsen ønskede, at skolen altid orienterede forældrene i sådanne 

situationer, så de var forberedte på eventuelle reaktioner fra børnene. Anne 

Gulbech tager hånd om at tilrette sorgplanen. 

 

Skoleåret er kommet godt fra start med mange nye ansatte.  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Revidering af 

”Politik for sund 

kost” 

 

 

 

 

 

5. Retningslinjer for 

mobiltelefoni 

 

 

6. Skolemad 

 

 

 

 

7. Årshjul 

 

 

 

 

8. Forældrehenvendel-

ser 

 

 

9. Eventuelt 

 

 

 

På Afd. Strandgade er pauserne ændret. Middagspausen er fremover kun  på 45 

min. Der bruges 15 min. til spisning og 30 min. ude. De 15 min., pausen er 

afkortet med, er fordelt mellem lektionerne. 

 

Der er lavet en ny legeplads på Afd. Damhaven i løbet af sommerferien. 

 

Der mangler et bestyrelsesmedlem, da Iulien-Relu Apostu er udtrådt, da han 

ikke længere har et barn på skolen. Der er skrevet ud til suppleanterne, men 

ingen har henvendt sig. Sekretæren sender liste over suppleanterne til Majbritt 

og Torben, der så vil tage kontakt. 

 

 

Der var få rettelser til den nye Sundhedspolitik. Torben Steenholdt reviderer og 

sender til sekretæren. Da der kun var to forældrerepræsentanter til stede på 

mødet, var bestyrelsen ikke beslutningsdygtig. Der indkaldes derfor til 

ekstraordinært bestyrelsesmøde mandag den 23.8.2021 kl. 17.30 – 18.00. Der 

skrives i mødeindkaldelsen, at det er vigtigt, at alle deltager eller melder afbud. 

Det er også vigtigt, at alle er velforberedte. 

 

 

Punktet sættes på dagsorden til det ekstraordinære møde den 23.8.2021. 

 

 

 

Der er kommet et tilbud om levering af skolemad. Anne Gulbech tager kontakt 

til firmaet, og beder dem komme og præsentere tilbuddet på næste ordinære 

møde. 

 

 

Årshjulet revideres på næste møde. Sekretæren laver et simpelt årshjul, der kan 

sendes med dagsordenen ud.  

Husk at sætte trafik på. 

 

 

Ingen forældrehenvendelser.  

 

 

 

Jens Ove Dalby laver oversigt over kommende forældremøder, så bestyrelsen 

kan aftale, hvem der kan repræsentere bestyrelsen på møderne. Tages med på 

mødet den 23.8.2021 

 

 

 

Næste møde tirsdag den 21.09.2021 kl. 17.30 – 19.30  


